

INTERNATIONAL LABOUR
ORGANISATION

ORGANISATION INTERNATIONALE
DU TRAVAIL

No. 8175. CONVENTION (No. 120) CONCERNING HYGIENE IN COMMERCE AND OFFICES, ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS FORTY-EIGHTH SESSION, GENEVA, 8 JULY 1964¹

N° 8175. CONVENTION (N° 120) CONCERNANT L'HYGIÈNE DANS LE COMMERCE ET LES BUREAUX, ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA QUARANTE-HUITIÈME SESSION, GENÈVE, 8 JUILLET 1964¹

Ratification registered with the Director-General of the International Labour Office on:

Ratification enregistrée auprès du Directeur général du Bureau international du Travail le:

21 April 1967

21 avril 1967

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN
AND NORTHERN IRELAND

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE
ET D'IRLANDE DU NORD

Certified statement was registered with the Secretariat of the United Nations by the International Labour Organisation on 8 May 1967.

La déclaration certifiée a été enregistrée auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies par l'Organisation internationale du Travail le 8 mai 1967.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 560, p. 201; Vol. 561, p. 366; Vol. 567, p. 360; Vol. 581, p. 376, and Vol. 588, p. 352.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 560, p. 201; vol. 561, p. 367; vol. 567, p. 361; vol. 581, p. 376, et vol. 588, p. 352.